
Afdelingsbestyrelsesmøde tirsdag den 18.08.20 

Deltagere: 

Kurt Simonsen, Ellen D. Rasmussen, Jørgen G. Sørensen, Ole G. Christensen og Jørn Jensen 

 

Det er det første afdelingsbestyrelsesmøde efter covid19 lagde alle aktiviteter ned. 

 

1. Udfærdigelse af afdelingsbestyrelsens beretning for det forløbne år. Her var vi rundt om årets gang 

i afdelingen, beboerkonflikter, brand i depotrummene, p-forbud, grønne områder 

2. Vi gennemgik det udfærdige budget for 2021 og var enige om, at det ser rimelig godt ud 

3. Valg til bestyrelsen, Ellen Dahl Rasmussen er på valg i år men ønsker gerne genvalg. Vores to 

nuværende suppleanter Jørn Jensen og Ole G. Christensen har deltaget i bestyrelsesmøderne 

løbende og de har begge lyst til at stille op igen 

4. Forslag til det kommende afdelingsmøde. Endnu ikke indkommet nogen, men afdelingsbestyrelsen 

vil fremkomme med et forslag vedr. afdelingsbestyrelsens rådighedsbeløb 

5. Afdelingsmødet. Lokale samt afviklingen er i øjeblikket uvis idet meget afhænger af corona 

situationen på tidspunktet for afdelingsmødet, så vi afventer. 

 

Ref. 

Jørgen Gam Sørensen  


